
用户注意事项

印筒单元有关消息

当印筒单元接近其使用寿命时，在控制面板上会出现一条消息通知您机器即将停止打印(1)。 如果您
继续打印，将出现另一条消息通知您机器将立刻停止打印(2)，机器将在印筒单元使用寿命结束时停
止，更换印筒单元后您才能打印。

显示位置 消息

1

CYN922

需要更换:印筒单元(打印已停) / 更换印筒单元。

2

Rep Rqrd: Drum U. (PrtSusp)

Printing was suspended.

It will resume after the

Drum Unit is replaced.

CYN923

需要更换:印筒单元(打印已停)
打印已暂停。
更换印筒单元后将恢复。

定影辊清洁功能

如果打印图像上出现黑色污点，可使用定影辊清洁功能解决该问题。在手送台中装入
A4      或LT      尺寸纸张后运行此功能。此功能运行时，显示在下侧的图像将打印在两面。
检查输出件上没有污点。如果该问题无法解决，请呼叫服务代表。
[维护] - [质量调整] - [定影辊清洁]

定影辊清洁功能
* 使用此功能会损耗碳粉。



定影 制优先

当您使用比本机支持的最大可打印纸张更窄的纸张诸如A4    或A5    进行打印，然后再使用比前一
打印作业所使用的更宽的纸张诸如A4     或A3    进行打印，根据您的所处环境和使用情况，可能在
打印输出件的背后出现碳粉污迹。
指定此设置可防止定影单元温度过高，以维持一贯的打印质量。
指定[质量优先]比普通打印花费更多时间。并且，打印可能大约停止40秒，因为在下一打印作业开
始前机器要进行冷却。
・ 质量优先
・ 速度优先
工厂默认设置: 速度优先

[维护] - [质量调整] - [定影单元控制优先]



Notes for Users

Messages about the drum unit

When the drum unit is near the end of its life, a message notifying you that the machine will stop 
printing soon (1) appears on the control panel. If you keep on printing, another message notifying 
you that the machine stops printing immediately (2) appears, the machine will stop at the end of 
drum unit’s life, and you may not print until you replace the drum unit.

Display position Message

1

CYN922

Rep Rqrd: Drum U. (PrtSusp) / Replace Drum Unit.

2

Rep Rqrd: Drum U. (PrtSusp)

Printing was suspended.

It will resume after the

Drum Unit is replaced.

CYN923

Rep Rqrd: Drum U. (PrtSusp)
Printing was suspended.
It will resume after the Drum Unit is replaced.

Fusing Roller Cleaning Function

If black spots appear on the printed image, it may be possible to resolve this problem by using 
the fusing roller cleaning function. Run the function after loading A4  or LT  size paper in the 
bypass tray. When this function is run, the image shown on the below will be printed on both sides. 
Check that no black spots appear on the printout. If this problem cannot be resolved, call a service 
representative.
[Maintenance] - [Quality Maintenance] - [Fusing Roller Cleaning]

Fusing roller cleaning function
*Using this function consumes toner.



Fusing Unit Ctrl Priority

When you keep printing using sheets of paper such as A4  or A5  , which is narrower than the 
maximum printable paper this machine supports, and then keep printing using sheets of paper 
such as A4  or A3  , which is wider than those used in the previous print job, toner smears may 
appear on the backside of the printouts depending on your environment or usage.
Specifying this setting prevents the fusing unit temperature from becoming too high, so that the 
consistent print quality can be maintained.
Specifying [Quality Priority] takes longer than normal printing. Also, printing may stop for approxi-
mately 40 seconds as the machine cools down before the next print job starts.
・ Quality Priority
・ Speed Priority
Factory Default Setting: Speed Priority

[Maintenance] - [Quality Maintenance] - [Fusing Unit Ctrl Priority]
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